
 
Socialdemokratiska gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 
 
Sammanträde 20 september 2007, 23 skrivelse Utveckling av Farsta-området. 
 
Staden har beslutat att sälja Centrumkompaniet AB vilket gav en nettointäkt på 5,7 miljarder 
kronor till Stockholms skattebetalares gemensamma kassa. Vi socialdemokrater var 
visserligen emot denna försäljning men nu har den skett. Vi vill därför föreslå att en liten del 
av dessa medel används för att göra ännu bättre. Inom vårt område finns ett antal angelägna 
utvecklingsprojekt. Farsta är ett grönt och skönt område – det kan dock bli ännu bättre för oss 
invånare! 
 
Nämnden föreslår att förvaltningen får i uppdrag att tillsammans med andra berörda 
förvaltningar bereda följande: 
 

• Fortsätta utvecklingen av Ekopark Syd med bl a  Högdalstopparna (förslag och 
underlag finns, aktuellt sådant t ex brev 19 april 2002, tjut 2004 - 06) 

• Bygga en idrottshall, liknande Sköndalshallen, vid Hökarängens skola (skrivelse till 
nämnden 15 juni 2006) 

• Farsta Torn – riv T-banehuset i Farsta Centrum bygg nytt, högt hus med spännande 
innehåll bl a konsthall, möteslokaler, bio, bostäder, gruppbostäder, lågprishotell 
(skrivelse till nämnden 25 augusti 2005) 

• Satsa på vision Farsta Strand – sportcenter och bostäder i Larsboda företagsby (förslag 
Stadsdelsförnyelsen 2006) 

• Muddra Magelungen och utveckla, rena, den samt Drevviken (Stadsdelsförnyelsen bl 
a tjut 5 januari 2006) 

• Satsa tillsammans med företagare på småcentrumen inom området  
• Utveckla metoder och utbilda medarbetare för mer förebyggande arbete inom 

folkhälsan, barn/ungdomar, vräkningar 
• Satsa på föreningslokaler, Pensionärsrådet t ex har vid sitt senaste sammanträde åter 

klagar över att lokalbristen är ett hinder i deras arbete 
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